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ZAPISNIK SA 17. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

GRADA CRIKVENICE 

održane dana 18. ožujka 2015. godine u 18:00 sati 

 Nazočni članovi Gradskog vijeća: 

 Dino Manestar, Branko Kleković, Davorka Vukelić Ljubobratović,Vedran 

Antić,Željko Skrbin, Marina Baričević, Josip Friš, Mato Gavran, Lovorko Gržac, ing., 

Paulo Krmpotić, Darko Pavlić, Kuzman Dokoza, Zdravko Pernar, Igor Posarić, Ivana 

Ševerdija, dr. sc. Dragan Magaš 

 Sjednici nije nazočan: Damir Lončarić 

 Gradonačelnik Damir Rukavina, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, 

zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić, pročelnica Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za 

financije, turizam i gospodarstvo mr. sc. Jasna Perhat, voditeljica Odsjeka za 

prostorno uređenje i investicije Vjekoslava Glavan, voditelj Odsjeka za komunalni 

sustav Ivan Petrinović, voditeljica TIC-aTZG Crikvenica Tea Car Reljac, direktorica 

GKTD-a "Murvica" d.o.o. Sonja Polonijo, direktor GKTD Murvica d.o.o. Jevgenije 

Prpić, financijski direktor KTD „Vodovod Žrnovnica“ Josip Stipeč, direktor KTD 

„Vodovod Žrnovnica“ Igor Uremović, v.d. ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice 

Irena Krmpotić, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, ravnateljica Muzeja 

Grada Crikvenice Silvija Huljina, zamjenik ravnateljice Dječjeg vrtića "Radost" Filip 

Stojević, ravnateljica Osnovne škole Zvonka Cara Desiree Pečaver, ravnateljica 

Osnovne škole Vladimira Nazora Deana Čandrlić-Zorica, predsjednik Savjeta mladih 

Grada Crikvenice Gracian Čop, zamjenik predsjenika Savjeta mladih Vedran 

Pavličević, vježbenica na mjestu stručnog suradnika za odnose s javnošću Ivona 

Matošić, viša savjetnica za lokalnu samoupravu i odnose s javnošću Melanija Milat- 

Ružić, predstavnici medija – Biljana Savić – Novi List.  

Aktualni sat  

Vijećnik Branko Kleković postavlja pitanje vezano uz smeđu signalizaciju, uslijed 

nedavnog nevremena pokazalo se da na nekim lokacijama predloženo tehničko 

rješenje ne može izdržati udare bure, konkretno na raskrižju ˝Duga˝ po drugi puta 

smeđa signalizacija je potpuno polomljena jer su potporni stupovi neadekvatni.  

Upozorava da se prilikom postavljanja nove signalizacije i njene sanacije vodi računa 

o tome da se postavlja na način da signalizacija ne ometa promet.  

Drugo pitanje odnosi se na pritužbe stanovnika Strossmayerove ulice, na području 

UPU Miramare.  Razmišlja li Gradska uprava na način da razgovara s stanovnicima u 

svrhu pronalaska rješenja, s obzirom na to da je prostorno planska dokumentacija 

donesena u nekim drugim vremenima,  kada su okolnosti bile znatno drugačije? 

Odgovor je dao zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić. 
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Grad Crikvenica ima indirektan utjacaj jer samo financira postavljanje smeđe 

signalizacije, dok je TZ Grada Crikvenice naručila projekte i odradila tehnički dio. Na 

nekoliko mjesta je zabilježeno pucanje stupova. Desetak godina je to stajalo u planu 

Turističke zajednice, no sada je pronađen izvor financiranja te je uloženo 600-700 

tisuća kuna u projekt proširenja smeđe signalizacije. Smeđa signalizacija na području 

Grada je kvalitetna, ali na nekim mjestima su udari bure prejaki te će biti potrebno 

pojačati stupove, s obzirom na to da je još u garanciji, to će biti popravljeno.  

Postoje primjedbe građana na smeđu signalizaciju, ali i ostale komercijalne reklame. 

Kontinuirano se postupa po pritužbama građana. Sanacija nakon posljednje jače 

bure, malo se duže čekala, ali će se do sezone svakako sanirati i pripremiti. 

Vezano uz UPU Miramare, kao što je vijećnicima objašnjeno putem maila. Trenutno 

nije moguće izmijeniti UPU Miramare jer odluka o izradi to ne predviđa. Zamjenik 

Mutavgjić poziva predsjednika odbora za prostorno planirane, Igora Posarića da ovo 

pitanje detaljnije obrazloži.  

Na zadnjoj sjednici 2014. godine, donesena je Odluka o izmjenama prostornog plana 

Grada Crikvenice i ciljanim izmjenama UPU Miramare. Preduvjet da bi se mogle 

uvažiti sve opravdane primjedbe građana jest da se izmjeni plan višega reda, tj. da 

se izmjeni Prostorni plan Grada Crikvenice koji će tada omogućiti da se izmjeni plan 

nižeg reda kako je propisano zakonom. Jedna od primjedaba građana je i to da je 

plan izrađen na neažuriranoj podlozi te smatra da je upravo to ono što bi se prvo 

trebalo izmijeniti. 

Vijećnik Branko Kleković napominje da nije u potpunosti odgovoreno na postavljeno 

pitanje, postoji li volja za izmjenom Prostornog plana, s obzirom na to da imamo 

aktivnu odluku o Izmjenama i dopunama Prostornog plana. Ako je potrebno treba 

promijeniti odluke i stvoriti podlogu da se dio prijedloga koji postoje ugradi u Izmjenu i 

dopunu prostornog plana. Vezano uz podloge, one predstavljaju problem ne samo u 

Crikvenici već i u drugim jedinicama lokalne samouprave. To pitanje će se teško 

riješiti, već se godinama to pitanje nastoji riješiti, ali je teško očekivati veći napredak 

jer je zakonski okvir takav kakav je. 

Vijećnik Igor Posarić, osvrće se na problem neažuriranih podloga, problem vezano uz 

to ima Jadran d.d., a odnosi se na koeficijete izgrađenosti i izračun o tome što se 

može raditi na području Hotela Esplanade. Upravo je to jedan od razloga zbog kojeg 

ciljane izmjene i dopune nisu išle kako treba. Ciljane izmjene i dopune financira tvrtka 

koja je vlasnik bivšeg Hotela Therapia pa to ne predstavlja trošak Gradu Crikvenici. 

Čim se stvore uvjeti za to, treba odmah pristupiti izmjenama u cilju zadovoljenja 

primjedaba građanima.  

Vijećnik Igor Posarić nastavlja s pitanjima. Prvo pitanje upućuje zamjeniku Mutvagjiću 

vezano uz rasvjetu na Balustradi i na glavnoj plaži te moli da se nešto učini po tom 

pitanju jer je to područje izrazito mračno. Drugo pitanje upućuje zamjenici Crnić, a 

odnosi se na status kućice na plivalištu. Već dvije godine postoji spor između 

vaterpolo kluba Crikvenica i plivačkog kluba Crikvenica. Vaterpolisti i plivači, osim što 

u zimskim mjesecima moraju trenirati u Rijeci, čak ni onda kada mogu trenirati u 

moru, nemaju uvjete kakve bi mogli i trebali imati.  Što je napravljeno kako bi oba 

kluba mogli koristiti objekt koji je u vlasništvu Grada? 
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Zamjenik Mutavgjić odgovara na pitanje vezano uz kvar na rasvjeti. Zbog vremenskih 

nepogoda, došlo je do većeg kvara koji se nije mogao locirati. Danas je stiglo mjerno 

vozilo koje je lociralo kvar i on će biti uspješno otklonjen.  

Vezano uz drugo pitanje, vijećnicima će se dostaviti pisani odgovor. Prošle godine su 

oba kluba dobila koncesijsko odobrenje na sam bazen, a dio iza (kućica i park) su 

regulirani ugovorom koji nije potpisan od jednog kluba te se stvorio složeniji pravni 

problem.  

Vijećnik Željko Skrbin postavlja pitanje o nautičkom turizmu Grada Crikvenice te 

agrarnom turizmu. Napominje da postoji studija isplativosti nautičkog turizma, zanima 

ga može li se izraditi studija isplativosti i za agrarni turizam. Za koji od ta dva 

projekta, koji su nam u strategiji razvitka, postoji veća mogućnost da zaživi?  

Zamjenik Mutavgjić ogovara na pitanje vezano uz nautički turizam. Prvi projekt vezan 

uz to je marina Crikvenica. Za taj projekt postoji studija, sve pravne stvari su riješene 

te je na zadnjoj županijskoj skupštini donesena odluka da se jedan dio lučkog 

područja smanji te je time marina Crikvenica dobila zeleno svjetlo za prijavu na 

natječaj. Natječaj provodi ministarstvo te će se nastojati da to bude u što kraćem 

roku. Taj projekt je prilično težak, cijena po vezu je vrlo visoka te se nada da će biti 

investitora, za sada je već bilo zainteresiranih.  

Vezano uz Agro zonu u postupku su pregovori s državom. Najveći je problem doći u 

zakup, vlasništvo ili dobiti pravi interes za raspolaganje tim područjem. Gospodarska 

studija je izrađena, a trenutno je u izradi CBA analiza. Najveći benefit tog projekta je 

nova ponuda i novi vizual turizma u Gradu Crikvenici. Projekt marina Crikvenice je 

izgledan, a agro zona je projekt po kojem će Crikvenica biti prepoznatljiva u 

budućnosti.  

Vijećnica Marina Baričević postavlja pitanje vezano uz table koje narušavaju izgled 

Grada. Predlaže da se unificira izgled svih tabli. Zanima je plaća li se redovito za te 

table te pitanje upućuje zamjeniku Mutavgjić. Drugo pitane postavlja vezano uz rupe 

na prometnicama koje se nalaze na priključku Ulice braće Buchoffer Tomislavovoj 

ulici te u Vinodolskoj ulici kod ulaza u dvorište Konzuma.  

Zamjenik Mutavgjić ističe kako je, vezano uz table, Grad u postupku naručivanja tj, 

traže se ponude kako osmisliti lokacije za postavljanje komercijnalne signalizacije. 

Ideja je da se ostane u okviru smeđe signalizacije. Pitanje je na kolikom se broju 

lokacija može postaviti takve table. Nastaje i pitanje vlasništva pa predstavlja složeniji 

problem, ali se radi na njemu te će se nastojati što efikasnije riješiti taj problem.  

Vezano uz rupe, tj. nekvalitetno sanirane površine, to nije obveza Grada već nekoga 

kome je Grad to povjerio na saniranje, ali je to netko nekvalitetno izvršio. Najčešće se 

radi o našim komunalnim poduzećima ili državnim poduzećima koja imaju zahvate na 

našim cestama. Kada oni ne odrade kvalitetno posao, tek se onda javlja Grad. Nešto 

se ne uspije pronaći ili uočiti ili netko sanira prekop ili rupu, ali se oni raspadnu zbog 

nekvalitete saniranja. Grad ima redovito održavanje prometnica, s dolaskom toplog 

vremena početi će se raditi s asfaltima te nema razloga da se ove rupe ne saniraju.  

Vijećnik Vedran Antić postavlja pitanje u kojoj je fazi je glavni projekt za Trg u Selcu 

pošto je prošlo tri mjeseca od završetka natjačaja? Drugo pitanje je vezano uz navod 
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gradonačelnika da je Grad zainteresiran za kupnju zgrade Karlovačke pivovare od 

sadašnjeg vlasnika Rabkomerca pa ga zanima jesu li bili kakvi pregovori u vez toga? 

Zamjenik Mutvagjić ističe kako Grad trenutno, pod ovim uvjetima nije zainteresiran za 

kupnju jer je objekt premalen, a cijena prevelika.   

Vezano uz Trg u selcu uputit će se pisani odgovor. 

Vijećnica Davorka Vukelić Ljubobratović upućuje pitanje zamjenici Crnić. U kojoj je 

fazi projekt izgradnje sportske dvorane OŠ Zvonka Cara? 

Zamjenica Crnić odgovara da je stigla potvrda glavnoj projekta. Cijeli projekt je 

pripremljen i spreman za njegovo javljanje na neki od natječaja za EU fondove 

ukoliko se on otvori.  

Vijećnik Dino Manestar osvrće se na pitanje vijećnika Zdravka Pernara s prošle 

sjednice Gradskog vijeća. Vezano uz ˝Črni mul˝ i ˝Crni molo˝. U ministarstvu su krivo 

prenijeli naziv, poslan je zahtjev te je sada službeni naziv ˝Črni mul˝ i nada se da će 

se uskoro to izjednačiti i na tablama. Pitanje je vezano uz natječaj kojega je raspisao 

Grad Crikvenica 04. ožujka 2015. godine u kojem Grad navodi naziv ˝Crni molo˝. 

Zanima ga ima li to veze jedno s drugim te je li potrebno izvršiti još neke radnje kako 

bi se unificirao naziv ˝Črni mul˝. Drugo pitanje odnosi se na spomeniku u vlasništvu 

Grada. Zanima ga tko je zadužen za održavanje i čišćenje spomenika u vlasništvu 

Grada? Treće pitanje postavlja u ime kluba, a odnosi se na odluku Gradskog vijeća s 

prošle sjednice. Pitanje upućuje direktorici Eko Murvica d.o.o. U kojoj je fazi 

izdavanje natječaja za potkoncesiju, je li to usuglašeno s Županijom te je li 

pregovarano o tome da postojeći objekti uđu u potkoncesiju kako se ne bi gradili 

novi.  

Zamjenik Mutavgjić odgovara na pitanje vezano uz naziv ˝Črni mul˝. Služenici u 

Gradu su se vjerojatno vodili s nazivima na tabli, ali smatra kako se svi slažemo da 

se naziv treba unificirati te će u budućnosti u primjeni biti samo naziv ˝Črni mol˝.  

Vezano uz pitanje o održavanju spomenika, njihovo održavanje je u nadležnosti 

Grada koji po nalogu ili redovnom planu to povjeri na održavanje komunalnim 

poduzećima.  

Direktorica  Eko Murvica d.o.o. Sonja Polonijo ističe da je jučer potpisan ugovor o 

prijenosu koncesije s Murvica d.o.o na Eko Murvicu d.o.o.. 

Prijedlog natječaja je spreman, njime se nude lokacije, a ne objekti. Eko Murvica 

d.o.o. ne može posredovati između vlasnika objekata i novih potencijalnih 

potkoncesionara. Na pojedine lokacije mogu se javiti svi, a bit će odabrana 

najpovoljnija ponuda.  

Vijećnik Dino Manestar ističe da bi se trebala utvrditi odgovornost za održavanje 

spomenika za  u buduće. Predlaže izradu popisa spomenika. Pokazuje fotografiju 

Mosta branitelja zaprimljenu na mail te moli da se doda slovo koje nedostaje i most 

adekvatno održava.  

Vijećnik Darko Pavlić ističe da su uništene zastave koje vise u portu te predlaže da 

se to zamijeni. Pitanje upućuje zamjeniku Mutavgjiću o prevelikoj količini svjetlosti 

oko ambulante. Predlaže da se smanji količina svjetlosti zbog ušteda.  

Zamjenik Mutvagjić odgovara kako se ta rasvjeta koristi za osvjetljavanja parkinga te 

da bi njenim gašenjem nastao veći problem, time se ne bi znatno uštedjelo.  
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Vezano uz zastave, one su skinute te je Grad u postupku nabave novih.  

Vijećnik Darko Pavlić ističe kako u svom pitanju nije rekao da treba gasiti svijetlo već 

da se treba osvijetliti samo ono što koristi čovjek.  

 

Prije glasovanja o dnevnom redu 17. sjednice Gradskog vijeća, pristupilo se 

glasovanju o uvrštenju točke po hitnom postupku kluba zastupnika SDP-PGS-HNS-

HSLS. 

Za uvrštenje točke po hitnom postupku glasovalo je 6 glasova ZA te točka po hitnom 

postupku nije uvrštena u dnevni red. 

Vijećnik Dino Manestar iznosi primjedbu zbog neuvrštavanja na Dnevni red točku s 

prošle sjednice Gradskog vijeća, koja se odnosi se na e- Županiju.   

Na prijedlog predsjednika Vijeća raspored točaka dnevnog reda se mijenja, te se isti 

daje na glasovanje. 

Dnevni red  je prihvaćen sa 12 glasova ZA. 

     D n e v n i   r e d : 
 

1.Verifikacija  Zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća 
2. Prijedlog odluke o donošenju ciljanih izmjena i dopuna UPU Dramalj centar 
3. Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 
2014. godine  
4. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti KTD ˝Vodovod Žrnovnica˝ d.o.o Novi 
Vinodolski za zaduženje po dugoročnom kreditu  
5. Prijedlog odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora: 
Dramalj, Crikvenica – zapad, Crikvenica – centar, Crikvenica – istok i Selce  
6. Prijedlog odluke o nagradi za posebna postignuća učenika i studenata  
 

TOČKA 1.  Verifikacija  Zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća 
 
 Primjedbu na Zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća iznio je predsjednik 
Gradskog vijeća navodeći da je u Zapisniku izostavljeno navesti da se glasanje za 
10. točku Dnevnog reda 16. Sjedinice odvilo tajno, dakle u Zapisniko nedostaje riječ 
˝tajno˝ te će se isto izmijeniti u Zapisniku.  
 Z a k l j u č a k 
 Verificira se Zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice s 10 
glasova ZA i 4 SUZDRŽANA glasa. 
 
 

TOČKA 2. Prijedlog odluke o donošenju ciljanih izmjena i dopuna UPU 

Dramalj centar 
 
U raspravi sudjeluju: vijećnik Branko Kleković, zamjenik gradonačelnika 
Veselko Mutavgjić, voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje i investicije 
Vjekoslava Glavan, vijećnik Kuzman Dokoza, vijećnik Igor Posarić, vijećnik 
Dino Manestar, Ana Kutak- ˝Urbanistica˝ u svojstvu izrađivača Plana.  
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Prije glasovanja utvrđeno je da je sjednici naknadno pristupio i vijećnik Damir 
Lončarić te je ukupan broj nazočnih vijećnika 17. 
 
Sa 10 glasova ZA i 7 SUZDRŽANIH glasova, prihvaćen je Prijedlog i donijeta 
je 

 O D L U K A  
 o donošenju ciljanih izmjena i dopuna UPU Dramalj centar. 
 
(tekst Odluke KLASA: 350-01/13-01/03;  URBROJ: 2107/01-06/2-15-61  prileže se 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 

TOČKA 3. Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje od 01. srpnja do 31. 

prosinca 2014. godine  
  

Izvješće o radu izložio je gradonačelnik Damir Rukavina. 
 
S 10 glasova ZA i 6 SUZDRŽANIH glasova prihvaćeno je 
Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 
2014. godine 

 
 

TOČKA 4. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti KTD ˝Vodovod Žrnovnica˝ 

d.o.o Novi Vinodolski za zaduženje po dugoročnom kreditu 
 

Prijedlog odluke obrazložio je gradonačelnik Damir Rukavina.  
U raspravi su sudjelovali: vijećnica Davorka Vukelić Ljubobratović, financijski 
direktor KTD „Vodovod Žrnovnica“ Josip Stipeč, vijećnik Igor Posarić, direktor 
KTD „Vodovod Žrnovnica“ Igor Uremović. 
 
Sa  10 glasova ZA i 6 SUZDRŽANIH glasova prihvaćen je Prijedlog i donijeta 
je 

 O D L U K A  
o davanju suglasnosti KTD ˝Vodovod Žrnovnica˝ d.o.o Novi Vinodolski za 
zaduženje po dugoročnom kreditu 

 
(tekst Odluke KLASA: 400-01/15-01/33;   URBROJ: 2107/01-05/01-15-6 prileže  
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
   
 
 

TOČKA 5. Prijedlog odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća 
mjesnih odbora: Dramalj, Crikvenica – zapad, Crikvenica – centar, 
Crikvenica – istok i Selce 

 
Prijedlog odluke obrazložio je gradonačelnik Damir Rukavina. 

  
Sa  17 glasova ZA (jednoglasno) je prihvaćen Prijedlog i donijeta je 
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 O D L U K A  
 o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora: Dramalj, Crikvenica – 
zapad, Crikvenica – centar, Crikvenica – istok i Selce  
 
(tekst Odluke KLASA: 026-01/15-01/01;   URBROJ: 2107/01-03/04-15-4 prileže  
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 6. Prijedlog odluke o nagradi za posebna postignuća 
učenika i studenata  

  
Prijedlog odluke obrazložila je zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić. 

  U raspravi sudjeluje vijećnik Branko Kleković.  
 
Sa 17 glasova ZA (jednoglasno) je prihvaćen Prijedlog i donijeta je 
O D L U K A 
o nagradi za posebna postignuća učenika i studenata  

(tekst Odluke KLASA: 022-01/14-01/36 UR.BROJ:2107/01-04/3-15-5  prileže se Zapisniku i 

čini njegov sastavni dio) 

 
Dovršeno u 19:30 sati. 
 
Zapisnik pripremila vježbenica   Predsjednik Gradskoga vijeća 
              
   Ivona Matošić ,v.r.     Lovorko Gržac, ing.v.r. 
 


